



UMS
UNIVERSITI MALAYSIA SABAH

**BAHAGIAN SUMBER MANUSIA
JABATAN PENDAFTAR**

IKLAN KEKOSONGAN JAWATAN

PEMOHON-PEMOHON TERDIRI DARIPADA WARGANEGARA MALAYSIA YANG BERKELAYAKAN ADALAH DIPELAWA UNTUK MENGISI KEKOSONGAN JAWATAN BERIKUT:

GURU TADIKA (PUSAT MINDA LESTARI, UMS)

KUMPULAN	: Kumpulan Pengurusan & Profesional
KLASIFIKASI	: Pendidikan (D)
JADUAL GAJI	: (Min) RM1,917.00 - (Maks) RM8,652.00
TARAF JAWATAN	: Kontrak
KEKOSONGAN	: 1 Jawatan

Kelayakan dan pengalaman:

- Ijazah Sarjana Muda Kepujian dalam bidang Pendidikan Awal Kanak-Kanak yang diiktiraf oleh kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; dan
- Mempunyai pengalaman minimum lima (5) tahun sebagai guru pendidikan awal kanak-kanak; dan
- Mempunyai pengalaman minimum lima (5) tahun sebagai penyelia/pengurus institusi pendidikan awal kanak-kanak yang diiktiraf oleh Kerajaan; dan
- Kepujian Bahasa Melayu/Bahasa Malaysia (termasuk lulus Ujian Lisan) pada peringkat SPM atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.

Deskripsi Tugas:

Bertanggungjawab dalam memantau kurikulum, kokurikulum dan aktiviti program-program yang ditawarkan oleh Pusat Minda Lestari. Melaksanakan urusan pendaftaran murid, mengurus rekod dan dokumentasi pengajaran dan pembelajaran kanak-kanak, merancang dan menyemak Rancangan Pengajaran Tahunan (RPT), Rancangan Pengajaran Harian (RPH) dan Rancangan Pengajaran Aktiviti (RPA). Memantau penilaian dan pentaksiran kanak-kanak secara berterusan. Merancang belanja mengurus bagi keperluan alat bantu mengajar dan membantu dalam pengurusan prasarana pembelajaran serta tugas-tugas lain yang diarahkan oleh ketua dari semasa ke semasa.

CARA MEMOHON

Pemohon perlu mengemukakan **curriculum vitae (CV) serta salinan sijil-sijil akademik dan iktisas** kepada Unit Pengambilan (Bukan Akademik) melalui emel perjawatan@ums.edu.my

Tarikh tutup permohonan adalah pada **22 MAC 2016**.

Untuk maklumat lanjut, boleh menghubungi:

Unit Pengambilan (Bukan Akademik), Bahagian Sumber Manusia

En. Ismail Ladama

No. Tel : 088-320000 (Samb. : 1444)

Cik Norfirdayu Ibrahim

No. Tel : 088-320000 (Samb. : 1174)